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جلسه مهم در باشگاه پرسپولیس

بهگلمحمدیاولتیماتومدادهمیشود؟
باشگاه پرسپولیس همچنان منتظر است تا یحیی گل محمدی برای ادامه فعالیتش در این باشگاه 

تصمیم گیری کرده و برنامه های خود را برای فصل نقل و انتقالات به باشـــگاه ارائه دهد. عدم توجه 

گل محمدی به شرایط حاکم بر پرسپولیس و عدم پاسخگویی او به تماس های گرفته شده از سوی 

باشـــگاه باعث شده که اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس تصمیم بگیرند سه شنبه نشستی را 

برگزار کنند. در همین راستا باخبر شدیم مدیران باشگاه پرسپولیس در نظر دارند اگر یحیی همچنان 

به این وضعیت ادامه دهد، برای او فرصتی محدود در نظر بگیرند تا تکلیف خود را مشـــخص کند. 

اگر در این فرصت ارائه شده یحیی علاقه به همکاری نشان داد، آن وقت درویش از او دعوت خواهد 

کرد تا برنامه هایش را ارائه دهد اما اگر او تصمیم به جدایی بگیرد، مدیران پرســـپولیس سریعا برای 

انتخاب جانشـــین او جلسه گذاشـــته و تصیمم گیری خواهند کرد. ناگفته نماند مسئولان باشگاه 

پرسپولیس گزینه داخلی برای جانشینی یحیی مدنظر ندارند و پیگیر وضعیت برانکو در عمان هستند. 

آغاز مذاکرات درویش برای تمدید با ستاره ها

صادقیچراغسبزنشانداد
عیسیقراردادبهترمیخواهد

باشگاه پرسپولیس بدون توجه به وضعیت نامشخص یحیی گل محمدی به دنبال این است تا نفراتی 

که قراردادشـــان با این باشگاه به پایان رســـیده را برای فصل بعد حفظ کند. در این میان گئورگی 

گولســـیانی بعد از پایان اردوی تیم ملی کشـــورش مذاکراتش را با رضا درویش برای تمدید قرارداد 

آغاز خواهد کرد. عیســـی آل کثیر بعد از بازگشت از سفر ترکیه، مدیر برنامه هایش را برای مذاکره با 

درویش به باشگاه فرستاده و صحبت های مقدماتی انجام شده است. البته خواسته مالی این بازیکن 

کمی بالاست و این مساله شاید باعث شود تمدید قرارداد او با پرسپولیس به مانند نیم فصل، کمی 

طولانی شود. سعید صادقی هم خودش روز شنبه این هفته نزد درویش آمد و تاکید کرد که اولویت 

اولش برای فصل آینده پرســـپولیس اســـت. میلاد سرلک دیگر بازیکنی بود که مدیر برنامه هایش را 

برای مذاکرات اولیه نزد مدیریت باشـــگاه پرســـپولیس فرستاد و اگر راهی فوتبال اروپا و کشورهای 

عربی نشود، سرخپوش خواهد ماند. می ماند امید عالیشاه که هنوز هیچ صحبتی درمورد آینده اش 

در پرسپولیس با مدیریت این باشگاه نداشته است. البته شرایط این بازیکن فرق می کند و به عنوان 

یک بازیکن ذخیره نمی تواند شرط و شروط آنچنانی برای پرسپولیس تعیین کند و به نوعی خودش 

باید راغب به ماندن باشد تا اینکه باشگاه اصرار داشته باشد.

عابدزاده هم به استقلال لینک شد هم پرسپولیس

گلرسابققرمزهاپیغامداد
امیر عابدزاده بعد از جدایی از تیم پونفرادینای اسپانیا به دنبال بازگشت به فوتبال ایران است. در 

همین راستا باخبر شدیم نزدیکان این دروازه بان به دنبال این هستند تا درصورت جدایی احتمالی 

علیرضا بیرانوند از پرسپولیس او را جایگزین این دروازه بان کنند. جالب اینکه همین تفکر را نزدیکان 

او برای تیم اســـتقلال دارند. از این جهت که احتمال جدایی سیدحسین حسینی از استقلال هم 

زیاد اســـت و عابدزاده برای حضور در این تیم هم اعلام آمادگی کرده اســـت. در این میان برخی از 

مســـئولان باشگاه استقلال به دنبال این هستند تا امیر عابدزاده و پدرش احمدرضا را با هم به این 

تیم بیاورند. در روزهای آتی در این مورد حتما خبرهای جدیدی به گوش خواهد رسید.
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تیم ملی عمان با برانکو ایوانکوویچ یکی از تیم های شرکت کننده در تورنمنت کافا 

اســـت که با تیمی نه چندان کامل راهی مسابقات شده است. شاگردان برانکو 

ایوانکوویچ در این تورنمنت یک تســـاوی مقابل تاجیکستان کسب کردند و یک 

شکست سنگین سه بر صفر هم مقابل ازبکستان داشتند. اما پیروزی دو بر صفر 

در بازی آخر با ترکمنســـتان آنها را به دیدار رده بندی این تورنمنت رســـاند. قدر 

مســـلم انتظار از تیم عمان در این مسابقات بیشتر از اینها بود، از این جهت که 

این تیم از زمان حضور برانکو روند خوبی را درپیش گرفت و در بازی های مقدماتی 

جام جهانی 2022 هم بازی های خیلی خوبی را انجام داد تا حدی که فدراسیون 

عمان تصمیم گرفت قرارداد ســـرمربی کروات خود را تا پایان جام ملت ها تمدید 

کند. عمانی ها روز گذشته راهی تاشکند شدند و برانکو ایوانکوویچ نیز در اردوی 

تیم ملی حضور پیدا کرد و خوش وبشـــی با بازیکنان و مربیان داشت. در دو روز 

گذشـــته که بحث احتمال بازگشت برانکو به پرسپولیس هم مطرح شده خیلی 

سعی کردیم که با این مربی کروات گفت وگو انجام دهیم و درنهایت او قبل از سفر 

تیمش به تاشکند و حضور در اردوی تیم ملی به سوالات »فرهیختگان« پاسخ داد. 

برانکـــو در ابتدای صحبت هایش در مورد نتایج نه چنـــدان خوبی که عمان در 

تورنمنت کافا کســـب کرد، می گوید: »ما با تیم کامل به مسابقات نیامدیم و 13 

تا 15 بازیکن در اختیار داشتیم و مجبور بودیم با همین تعداد نفرات بازی ها را 

برگزار کنیم. با شرایط موجود امکان اینکه بخواهیم تغییرات تاکتیکی دلخواه مان 

را ایجاد کنیم نبود. مطمئنا اگر تیم کامل مان را در اختیار داشتیم، شرایط خیلی 

فـــرق می کرد. به هر صورت این تورنمنت برای ما صد در صد مفید بود و به آنچه 

می خواســـتیم رسیدیم. مهم این بود که با سبک های مختلف تیم هایی آسیایی 

بازی کردیم و این می تواند به ما برای مســـابقات جام ملت ها کمک زیادی کند. 

تیم هایی مثل تاجیکستان و قرقیزستان به نوعی حریفان ناشناخته برای ما بودند 

که با ســـبک بازیشان آشنا شدیم. ازبکستان را تیم فوق العاده آماده ای دیدم که 

بازیمان مقابل آنها هیجان انگیز بود. در کل از شرایط تیمم در این تورنمنت راضی 

هستم و با یک بازی خوب مقابل قرقیزستان می توانیم تورنمنت را تمام کنیم.«

آوردنتیمهایبزرگبهکافاغیرممکنبود
در مورد تورنمنت کافا صحبت زیاد اســـت و خیلی از کارشناسان داخلی اعتقاد 

دارند که تیم های سطح پایینی در این تورنمنت حضور داشتند که رویارویی با این 

رقبا حداقل نمی تواند برای تیم ملی ایران چندان مفید باشـــد. از این رو در مورد 

سطح تورنمنت کافا از برانکو سوال کردیم. او سطح این تورنمنت را بالا نمی داند 

و می گویـــد: »ابتدا باید بگویم که برای تیم عمـــان که با یک تیم متفاوت راهی 

مســـابقات شد، تورنمنت بدی نبود و من خیلی راضی هستم چون به چیزهایی 

که می خواســـتم رســـیدم. انجام 4 بازی در فیفادی قطعا می تواند برای هر تیم 

ملی مفید باشد. البته نمی خواهم بگویم این تورنمنت قوی بود، اما ضعیف هم 

نبود. شـــاید بهتر باشـــد بگوییم که تورنمنت کافا کلاس بالایی نداشت. تا آنجا 

که من اطلاع دارم تلاش های زیادی شد تا تیم های بهتری راهی این مسابقات 

شـــوند اما آوردن تیم های بزرگ به کافا مطمئنا غیرممکن بود. از این جهت که 

تیم های اروپایی در این تاریخ درگیر بازی های مقدماتی جام جهانی هســـتند و 

تیم های آمریکای جنوبی هم در مســـابقات کونکاکاف شرکت دارند. طبیعتا در 

چنین شرایطی خیلی سخت بود که تیم های خوبی را به این تورنمنت بیاورند.«

قلعهنوییحقداشت
خیلی هـــا به امیر قلعه نویی خرده می گیرند کـــه چرا تیم ملی را با تمامی نفرات 

اصلی اش به تورنمنت کافا برد، درحالی که می توانست به لژیونرها استراحت دهد. 

در کنار این مساله، از لحاظ  انگیزشی هم سخت است که بازیکنان شاخص تیم 

ملی در چنین تورنمنتی به میدان بروند. مساله دیگر اینکه بازی با تیم هایی در 

سطح افغانستان و قرقیزستان قطعا نمی تواند محک جدی برای تیم ملی باشد. 

خیلی از کارشناســـان داخلی همین نظر را دارند و معتقدند بهترین تصمیم این 

بود که با تیمی از منتخب بازیکنان لیگ به مسابقات می رفتند. کاری که همین 

تیم عمان کرد و با تیم کامل راهی بازی ها نشد. برانکو در واکنش به این موضوع 

می گوید: »شـــرایط امیر قلعه نویی با من یا مربیان دیگر حاضر در این مسابقات 

فرق داشـــت از این جهت که او تازه کارش را شـــروع کرده و حق دارد که بخواهد 

تیمـــش را بهتر بشناســـد. این تورنمنت به نوعی اولیـــن تورنمنت ایران با کادر 

جدیدش بود و مسلما قلعه نویی باید تمامی نفراتش را به طور کامل دور هم جمع 

می کـــرد. همین دور هم بودن می تواند به تیم ملی ایران و کادر جدیدش کمک 

زیادی کند. هر مربی جدیدی وقتی کارش را شروع می کند به دنبال این است 

که تفکرات خودش را به بازیکنان انتقال دهد و طبیعی است که او این فرصت را 

از دست نداد و همه نفرات خود را به مسابقات آورد. مسلما اگر با نیمی از نفرات 

یا بدون لژیونرها به مســـابقات می آمد آن وقت دیگر فرصت اینچنینی نصیبش 

نمی شـــد. همان طور که گفتم انجام 4 بازی در یک تورنمنت در فیفادی فرصت 

خیلی خوبی برای هر مربی تیم ملی اســـت. از نظر من تورنمنت کافا از هر نظر 

برای ایران مفید بود و درک نمی کنم که چرا در داخل ایران از این تورنمنت به قول 

شما انتقادات زیادی می شود. نکند توقع داشتید تیم ملی به جای حضور در این 

تورنمنت با کرواسی بازی می کرد! منتقدان حتما نمی دانند که تیم های اروپایی 

درگیر مسابقات مقدماتی جام ملت ها هستند و کرواسی هم فینال لیگ ملت ها 

را درپیش دارد. همان طور که گفتم بازی دوستانه مناسب در این تاریخ برای هیچ 

کشوری آســـان نبود و دیدید حتی تیم هایی مثل عربستان و امارات نتوانستند 

حریف تدارکاتی در این فیفادی پیدا کنند و مجبور شدند بازی انجام ندهند.«

ایرانمدعیجدیقهرمانیدرآسیاست
تیم ملی کشـــورمان به دنبال این اســـت تا در جام ملت ها به طلســـم قهرمان 

نشـــدن خود در این رقابت ها پایان دهد. با توجه به همین مساله امیر قلعه نویی 

ترکیـــب جام جهانی 2022 را تقریبا حفظ کرده و هدفش این اســـت که با همه 

داشـــته هایش راهی جام ملت ها شود. درحالی که شـــاید برخی از کشورها به 

دنبال این باشـــند تا در جام ملت ها میانگین ســـنی خود را پایین آورده و خود را 

بـــه نوعی برای جام جهانی 2026 آماده کنند. در مورد هدف گذاری ایران برای 

جام ملت ها از برانکو پرسیدیم. او با تمجید از تیم ملی می گوید: »در اینکه یکی 

از بهترین نسل های فوتبال ایران در تیم ملی حضور دارند تردیدی وجود ندارد. 

قبلا هم به شما گفتم که فدراسیون فوتبال این بار انتخاب خوبی برای تیم ملی 

داشت و امیر قلعه نویی این توانایی را دارد که ایران را قهرمان جام ملت ها کند. 

البته که کار، بسیار سخت است و تیم های مدعی زیادی در این رقابت ها شرکت 

خواهند داشت. خیلی مهم است که امیر قلعه نویی و تیم ملی به بهترین شکل 

مورد حمایت قرار گرفته و با تدارک خیلی خوب راهی جام ملت ها شـــوند. ایران 

بازیکنـــان فوق العاده ای دارد که در جام ملت ها نقش تعیین کننده ای خواهند 

داشت. مطمئنا ایران یکی از مدعیان جدی برای قهرمانی است.«

اینپرسپولیسمیتواندکارهایبزرگیانجامدهد
اما مساله پرسپولیس این روزها حسابی خبرساز شده است. یحیی گل محمدی 

به عنوان سرمربی این تیم که یک فصل دیگر از قراردادش باقی مانده، بعد از بیان 

این جمله که می خواهد استراحت کند دیگر پاسخگوی تلفن مدیران تیمش نبوده 

است. اتفاقی که اگر ادامه داشته باشد ممکن است باشگاه پرسپولیس با برانکو 

ایوانکوویچ وارد مذاکره شود. مربی ای که تحت قرارداد فدراسیون عمان است اما 

هم بند فسخ در قراردادش دارد و هم اینکه در صورت عدم تمایل می تواند بدون 

مشـــکل از تیم ملی این کشور جدا شـــود. برانکو چند ماه پیش گفته بود که در 

پرسپولیس کار ناتمام دارد و می خواهد یک روز به این تیم برگشته و به قهرمانی 

آســـیا برســـد. وقتی برانکو را در جریان این صحبت ها و اخبار قرار دادیم، خیلی 

حرفه ای پاســـخ داد: »در مورد پرسپولیس فقط یک چیز می توانم بگویم و اینکه 

ایـــن تیم در حال حاضر بهترین بازیکنان 10 ســـال اخیرش را در اختیار دارد و 

می تواند کارهای بزرگی انجام دهد.« این پاسخ برانکو نشان داد که او به نوعی 

بی میل نیست مجددا هدایت این تیم را برعهده بگیرد.

برانکو ایوانکوویچ در گفت وگو با »فرهیختگان«: تورنمنت کافا کلاس بالایی نداشت 

یکنان 10 سال اخیرش را دارد ین باز پرسپولیس بهتر
 قلعه نویی حق داشت با همه نفرات به این تورنمنت بیاید                ایران مدعی جدی قهرمانی در آسیاست

بررسی گزینه تقویت خط حمله سپاهان

بهترینگلزنآفریقاطلاییپوشمیشود؟

مورایس تا آخر هفته برمی گردد

آبیهامنتظرنورافکننباشند

باشـــگاه سپاهان فصل پیش با به خدمت گرفتن ژوزه مورایس پرتغالی 

در تـــلاش بود تـــا تیمی موفق را برای بیســـت ودومین دوره لیگ برتر 

آماده کند. این تیم اصفهانی پس از چند ســـال ناکامی در رســـیدن 

به عنوان قهرمانی لیگ تمام عزم خود را جزم کرده بود تا بتواند به لطف 

تجربه مورایس و همچنین خرید چند ستاره دوباره بر بام فوتبال ایران 

قرار گیرد. آنها فصلی نســـبتا خوب را ســـپری کردند و حتی در آستانه 

قهرمانی نیز قرار داشـــتند اما توقف برابر ملوان باعث شد تا این تیم با 

رتبه دوم فصل را به پایان برساند. هواداران این تیم در انتهای فصل از 

خریدهای خارجی تیم خود چندان رضایت نداشتند و معتقد بودند 5 

بازیکنی که سپاهان به خدمت گرفت گره ای از مشکلات تیم باز نکرد. 

آنها در همان پیش فصل 4 خرید خارجی داشتند که شامل دو مدافع 

برزیلی به نام های رناتو و نیلسون جونیور بود که اولی در نیم فصل جدا 

شـــد و به تیم دیگری رفت. الویس کامبوسا، وینگر دورگه که پاسپورت 

استرالیایی داشت اما در تیم ملی بروندی به میدان می رفت و مانوئل 

فرناندز پرتغالی که شناخته شـــده ترین خرید آنها بود نفرات دیگر این 

فهرست بودند. ســـپاهانی ها در نیم فصل ایگور کاتاتائو برزیلی را در 

پست وینگر به خدمت گرفتند که او هم تاثیر چندانی در فوتبال ایران 

نداشـــت و البته در پایان فصل خبر رســـید که به دلیل شرط بندی در 

کشورش با محرومیت و جریمه نقدی هم روبه رو شده است. 

در این شرایط هواداران سپاهان انتظار دارند برای فصل جدید مورایس 

با دقت بیشـــتری به سراغ خریدهای خارجی برود و با توجه به حضور 

این تیم در لیگ قهرمانان آســـیا، با تیمی به مراتب بهتر و قوی تر راهی 

این تورنمنت شوند. در روزهای اخیر از یک مهاجم اهل کنگو به عنوان 

یکی از گزینه های اصلی تقویت خط حمله این تیم نام برده می شود. 

فیستون مایله که 28 ساله است و از سال 2021 به تیم ملی کشورش 

هم دعوت شـــده اما تنها 5 بار توانسته به عنوان بازیکن جانشین برای 

کنگـــو به میدان برود. مایله آخرین بار در دو دیدار تیمش در انتخابی 

جام ملت های آفریقا برابر موریتانی که در فروردین ماه امســـال برگزار 

شده بود در نیمه دوم دقایقی برای کشورش به میدان رفته است. این 

بازیکن که در دو ســـال اخیر در تیـــم یانگ آفریکن تانزانیا بازی کرده 

اســـت اگرچه آمار گلزنی خوبی در لیگ این کشـــور داشـــته و در 24 

مســـابقه 16 گل زده اســـت اما نباید فراموش کرد سطح لیگ تانزانیا 

اختـــلاف زیادی با فوتبـــال ما دارد و باید دید آیا او درصورت حضور در 

یکی از تیم های مطرح فوتبال ما می تواند موفق باشـــد یا نه. از طرف 

دیگـــر او در رقابت های این فصل جام کنفدراســـیون آفریقا که پس از 

لیگ قهرمانان این قاره تورنمنتی در ســـطح دو محســـوب می شود در 

14 بـــازی تیمش موفق به زدن 7 گل شـــد و یانگ آفریکن با عملکرد 

خوب او بود که تا فینال رسید اما در دیدار نهایی برابر نماینده الجزایر 

در مجموع دو مسابقه رفت و برگشت شکست خورد و نایب قهرمان شد. 

مایله در ترانســـفر مارکت 250 هزار یورو قیمت گذاری شده است اما 

باید دید ایجنت او درصورت توافق با ســـپاهان او را با چه مبلغی راهی 

این باشگاه خواهد کرد.

رقابت هـــای فصل جدید لیگ برتر فوتبال ایران در دهه اول مرداد ماه 

آغاز می شود و بر همین اساس نیز کم کم تمرینات تیم های لیگ برتری 

اســـتارت می خورد تا تیم ها خود را آماده ماراتن جذاب و تمام عیار در 

فصل بیست و سوم این رقابت کنند.

درخصوص آغاز تمرینات ســـپاهان نیز شـــنیده می شود قرار است تا 

پایان هفته جاری نهایتا، ژوزه مورایس سرمربی پرتغالی تیم اصفهانی 

به این شهر بازگشته تا از هفته آینده تمرینات سپاهان نیز برای حضور 

پرقدرت در فصل آینده استارت بخورد. سپاهان در حالی خود را مهیای 

فصـــل جدید رقابت ها می کند که تنهـــا 3 بازیکن نامی این تیم یعنی 

مســـعود ریگی، جلال علی محمدی و یاسین سلمانی قراردادشان با 

این تیم به اتمام رسیده و سایر ستاره های این تیم با توجه به قراردادی 

که با این باشـــگاه دارند، فعلا به زعم اصفهانی ها برای فصل بعدی در 

سپاهان ماندنی هستند.

طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« درخصوص یاسین سلمانی 

ملی پـــوش تیم امید که امیدوارانه در فصل گذشـــته کار را آغاز کرد و 

کم کم در تیم اصفهانی نیمکت نشین شد، دعوای این بازیکن شمالی 

با تیم اصفهانی بالا گرفته و از یکی از تیم های مطرح پایتخت به عنوان 

مقصد بعدی وی نام برده می شـــود. همچنین در خصوص این بازیکن 

که او و ســـپاهان به تازگی یکدیگر را آنفالو کرده اند، شـــنیده می شود 

او مورد پســـند مورایس واقع نشده. این در صورتی است که با توجه به 

ســـن و سال ســـلمانی و نحوه بازی وی، به طور حتم اگر او مورد توجه 

سرمربی پرتغالی قرار می گرفت سپاهانی ها خود برای تمدید قرارداد با 

سلمانی پیشقدم می شدند. همچنین درباره دو هافبک دیگر سپاهانی 

که قراردادشـــان با این تیم به اتمام رســـیده گفتنی است، آنها منتظر 

بررسی و ارزیابی فنی سرمربی و کادر وی هستند تا درصورتی که طی 

روزهای آینده پیشنهاد تمدید قرارداد به آنها برسد، ماندن در اصفهان 

را در اولویت قرار دهند.

از ســـوی دیگر درباره امید نورافکن که برخی رســـانه های منتسب به 

باشـــگاه استقلال از بازگشت وی به جمع آبی پوشان خبر داده بودند، 

باید گفت این بازیکن با ســـپاهان 3 سال دیگر قرارداد داشته و به نظر 

می رســـد رضایت برای جدایی این بازیکن ملی پوش و پیوستن دوباره 

این بازیکن به استقلال تقریبا امری محال باشد.
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